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Tisztelt Polgármester asszony!

Négy éve ilyenkor sajtótájékoztató keretében büszkén hirdette, hogy válságkezelő 
alapjövedelmet vezet be az I. kerületben, ígérete szerint ezzel kívánta csökkenteni a 
koronavírus-járvány okozta negatív hatásokat. A válságkezelő alapjövedelemről a 
járványhelyzet miatt Ön egyszemélyben döntött. Az alapjövedelmet a Budavári Népjóléti 
Közalapítványon keresztül osztotta szét, az igénylőknek három hónapon át 100.000 forintra 
egészítették ki a bevételeit.

Az alapjövedelemre szánt eredetileg 20 millió forintos keretet sokszorosást költötték el 
átláthatatlan módon. Történt ugyanis, hogy az alapjövedelem kifizetését a kezdeti 
időszakban nem előzte meg semmilyen jogosultsági vizsgálat. Önök nem kérték be a 
jövedelmi viszonyokat igazoló iratokat és sok millió forintot fizettek ki úgy, hogy fogalmuk 
nem volt arról, hogy az igénylő valóban rászoruló-e. A közpénzek pofára történő jogalap 
nélküli osztogatása törvénytelen, ennek kapcsán a saját hivatalán belül is botrány tört ki.

M. Andrea az Ön közvetlen munkatársa és az Önkormányzat Civil referense, a Mérce nevű 
neobolsevik portál rendszeres szerzője volt megbízva az alapjövedelem-projekttel. Andrea 
elvtárs már nem dolgozik a Budavári Önkormányzatban, hiszen vele is összerúgta már a port, 
ezért hangosan távozott.

Miután az akkori jegyző Tarjányi Tamás is felhívta az Ön figyelmét arra, hogy teljesen 
törvénytelenül osztják az alapjövedelemnek nevezett támogatást, és a legtöbb Önnel 
szövetséges ellenzéki párt is felemelte a hangját, a gyakorlattal szemben úgy döntött, hogy 
megpróbálja törvényes mederbe terelni a dolgokat. Ezért megbízta munkatársát M. Andrea, 
hogy igyekezzen utólag beszerezni a jogosultságot igazoló iratokat azoktól a személyektől, 
akiknek ezek hiányában is kiutalták a támogatást. Nagyon különös, hogy Ön szerint a pénzek 
átláthatatlan osztogatása néhány éve még teljesen rendben volt.

Átlátszó és álságos, hogy most minden lehetséges eszközzel akadályozza, hogy a Népjóléti 
Közalapítvány bevonásával átlátható módon támogatást adjunk a helyi nyugdíjasoknak, 
valamint tanszer, tápszer és bérlet támogatással segítsük a kerületi polgárokat.



Tisztelt Polgármester asszony!

Ez már a sokadik olyan törvényszegése, amely kapcsán már sokszor kérdeztük Önt, de mindig 
hallgatás, vagy mellébeszélés volt a válasz. Tehát ismételten kérem, válaszoljon érdemben az 
alábbi kérdésekre:

- Hogyan költhettek el válságkezelő alapjövedelem címén 60 millió forintot, amikor csak 20 
millió forint állt rendelkezésre erre a célra?

- Hogyan fizethettek ki támogatásokat, anélkül, hogy a jogosultságot megvizsgálták volna?

- Hány személynek fizettek ki jogosultság vizsgálat nélkül támogatást?

- Hány személytől kértek be már az alapjövedelem kifizetése után iratokat?
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